
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Styrelsemöte  
Datum: 2023-09-26 kl 17.30 
 
Plats: Göteborgsvägen 8 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 
  Maria Magnusson 

Klas Ström 
Conny Skoglund 
 

 
Ej närvarande:  Emil Edberg 
   Samuel Kjellqvist 
 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Genomgång föregående protokoll 
 

o Godkännande av dagordning 
 

 
o Emil från RF Sisu informerar 
o Föregående möte 
o Rapporter 
o Skridskoslipning på söndag 
o Kommunen ishall 
o Kommunen Boda 
o Kommunen istid u hamn 
o Övriga frågor 
o Mötet avslutas 

 
 

o Emil från RF Sisu informerar 
Hur kan Borås Bandy samverka med Sisu –  
Sisu är ett studieförbund. Vägledning, guidning etc. 
Lärgrupper med diskussioner och samtal med varandra. 
 
Skriv ned tid vi gör i föreningen. Registreras i Idrott Online. Görs en gång om 
året. Minst tre deltagare. Minst 3 studietimmar per år. Någon behöver leda 
lärgruppen. 
 
Ekonomiska stöd 
 Återstartsstöd 
 Projektstöd – barn och ungdom upp till 25 år 
 Projektstöd 65+ 
 Folkbildningsresurser 
 Projektstöd från Bandyförbundet. 

Projektstöd anläggningsstöd 



   
   

 
o Rapporter 

 
o Marknad 

Peter har börjat ringa runt. Smögen nät är tveksam i år. GEAB är inte 
med i år. Assemblin ska återkomma. Mr Cap är med i år. Kakservice är 
också med. Fortsatt några fler att kontakta. 
 

o Senior 
A-laget har kommit igång med både markträning och gått på is i 
hockeyhallen.  
Stor skillnad i närvaro på markträning och isträning. Emil undersöker 
orsaken. 
Vi har en tunn trupp just nu. Just nu ingen målvakt. Anton har sagt att 
han kan tänka sig att stå någon match vid behov. 
Önskvärt med fler i truppen. 
 
Vi är indelade i serien som är Västra Götaland. Innebär längre 
bortamatcher vilket inte är positivt med tanke på många unga spelare. 
Svårt för de som studerar eller har udda arbetstider. 
Emil undersöker om det går att få spela i Göteborgsserien. 
 
 
 

o Ungdom 
Information till ungdomar skickas ut nu. 
 

o Ekonomi 
Ca 150000 likvida medel. Kakservice fakturerat på 35000kr. Mr Cap 
faktura på 12500kr. 30000kr RF Sisu. 
 

o Arena 
Laga sarger behövs. 
Mycket fix runt arenan är gjort av Conny. Målen är tvättade. 

 
 

o Skridskoslipning på söndag 
Slipning av skridskor för våra ungdomar på söndag 15.00 på Boda. 
 

o Kommunen ishall 
Planerat att åka på studiebesök i Katrineholm i November. 

 
o Kommunen Boda 

Arbete fortsätter. 
 

o Kommunen istid u hamn 
Kommunen ser över eventuell lösning för istider i Ulricehamn. 
 

o Övriga frågor 
 
Bodarna – kostnader oklart. Tillfälligt byggnadstillstånd ej klart ännu. 
 
 



o Nästa möte 
18 Oktober 17.30 Göteborgsvägen 8 
 

o Mötet avslutas 
 
 
 
 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Peter Fredriksson   Namn justerare 


